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مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت 
کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی :

لبنیات تنظیم بازاری توزیع خواهد شد
تنظیم  لبنی  محصول  قلم  چهار  که  می شود  هفته ای  چند 
بازاری شامل شیر کیسه ای کم چرب ۹۰۰ گرمی، شیر بطری 
کم چرب یک لیتری، ماست ست ساده کم چرب ۲.۵ کیلویی 
پنیر یو اف نسبتا چرب ۴۰۰ گرمی کمتر در فروشگاه ها  و 
دفتر  مدیرکل  که  موضوعی  می شود.  دیده  عرضه  مراکز  و 
بازرسی و نظارت کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی آن 
را اختلافات میان تولیدکننده و توزیع کننده دانست و عنوان 
کرد که از هفته  آینده تولید و توزیع به اندازه کافی خواهد بود.

مسعود امراللهی در پاسخ به این سوال که از یک طرف گفته 
کاهش  بازاری  تنظیم  لبنی  محصول  چهار  تولید  شود  می 
تقاضای خرید  معتقدند  لبنی  دیگر صنایع  از طرف  و  یافته 
این محصولات به دلیل سود پایین وجود ندارد و آیا وزارت 
جهادکشاورزی به این موضوع ورود کرده است یا خیر، گفت: 
سازمان  و  اصناف  فروشگاه ها،  صنایع،  حضور  با  جلسه ای 
حمایت برگزار کردیم و طی این جلسه نیز توافقاتی صورت 

گرفت.
وی ادامه داد: موضوع ضرایب درصد سودی بین تولیدکننده و 
توزیع کننده بود که مرتفع شد و قرار است از هفته آینده تولید 

توزیع به اندازه کافی انجام شود.
مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت کالاهای اساسی وزارت جهاد 
بر  همچنان  جهادکشاورزی  وزارت  کرد:  اضافه  کشاورزی 
روند تولید و توزیع نظارت خواهد داشت تا اگر در این روند 

خدشه ای وارد شد آن را برطرف کند.
وی تصریح کرد: هیچ افزایش قیمتی در حوزه لبنیات نداریم، 
با  نیز  لبنیات  شد،  اصلاح  یارانه ای  نظام  که  زمانی  زیرا 

قیمت های جدید عرضه شد.
امراللهی در پایان گفت: قیمت پایه شیر ۱۲ هزارتومان است و 
طبیعتا قیمت محصولات لبنی باید براساس فرمول مشخصی 

تعیین شود.

وزارت بهداشت :
دستورالعملی برای تعطیلی مدارس

 و دانشگاه ها ابلاغ نشده است
دستورالعملی برای تعطیلی مدارس و دانشگاه ها با شیوع موج 

هفتم کرونا به وزارت بهداشت ابلاغ نشده است.
ابراهیم قادری رییس اداره مراقبت مرکز مدیریت بیماری های 
واگیر وزارت بهداشت گفت: در حال حاضر در ابتدای قسمت 
شاخه بالارونده موج هفتم کرونا هستیم و هنوز نمی دانیم که 
تا چه مقدار این وضعیت افزایشی ادامه پیدا خواهد کرد باید 
تمام تلاش خود را با رعایت شیوه نامه ها و تزریق دز یاد 
آور واکسن انجام دهیم تا جلوی شدت پیک هفتم بیماری 
کرونا گرفته شود.به گفته وی، در خصوص تعطیلی مدارس 
و دانشگاه ها تا به این لحظه دستورالعملی صادر نشده است 
افرادی  و فعلا همچین موضوعی مطرح نشده است. تعداد 
باید  و  زیاد هستند  نکرده  تکمیل  را  واکسیناسیون خود  که 
این افراد نسبت به تلقیح واکسن اقدام کنند.او افزود: به طور 
که  هفتم  موج  این  که  کرد  بینی  پیش  توان  نمی  دقیق 
زیرگروه امیکرون تحت عنوان BA۵ سهمگین یا خفیف تر 
از پیک ششم خواهد بود و در این اپیدمی به دلیل بررسی 
موارد مختلف و شرایط گوناگون پیش گویی کردن در این 
پیک  آینده  گوید:  می  نیست.قادری  درستی  کار  خصوص 
هفتم بستگی به رعایت دستورالعمل ها، میزان سطح ایمنی 
بدن مردم، ایمنی گریز بودن این واریانت دارد و هنوز در 

خصوص شدت این پیک هفتم نمی توان صحبت کرد.
شدت   BM۵ جدید  سویه  که  دهد  می  نشان  ها  بررسی 
باید  اما  است،  امیکرون  مانند  آن  میر  و  مرگ  و  بیماری 
مراقب بود زیرا وقتی قسمت عمده جامعه را درگیر می کند 
میزان مرگ و میر و بستری را به خاطر افزایش میزان ابتلا 

بالا خواهد برد.
پیک جدید ناشی از زیرگروه امیکرون ایجاد شده به دلیل 
این است که وقتی سطح ایمنی مردم پایین می آید شاهد 
و  افراد خواهیم شد  بین  در  بیماری کرونا  گسترش مجدد 
در حال حاضر سطح ایمنی بدن مردم کم شده و از طرفی 
واریانت BM۵ که به تازگی در کشور به گردش افتاده از 

سرایت پذیری بالاتری برخوردار است.
برای پیشگیری از ابتلا به ویروسی با این سرایت پذیری بالا با 
سرعت زیادی گسترش پیدا می کند. افراد باید واکسیناسیون 

خودشان را تکمیل کنند.
او گفت: در فضاهای سربسته و فضای باز پر ازدحام حتما باید 
ماسک زده شود و در شهرهای قرمز زدن ماسک مانند گذشته 
فرقی  هیچ  مناطق  این  در  ها  دستورالعمل  و  است  اجباری 
نکرده است. افرادی که کوچک ترین علائم داشته باشند، باید 
ماسک بزنند تا دیگران و خانواده شان را مبتلا و گرفتار نکنند.

نایب  رییس اتحادیه طلا و جواهر تهران :
سکه و طلا ارزان می شود

نایب رییس اتحادیه طلا و جواهر تهران گفت: هفته گذشته با 
توجه به کاهش نرخ ارز و انس جهانی طلا، قیمت انواع سکه 
و طلا کاهشی بود و چون تقاضا کم شد قیمت ها ثبات داشت.

پیش بینی می شود افت قیمت تداوم داشته باشد. 
هفته  در  طلا  بازار  وضعیت  درخصوص  کشتی آرای  محمد 
قیمت جهانی طلا سیر  گذشته گفت: هفته گذشته مجددا 
نزولی داشت و هفته گذشته ۲۵ دلار و هفته قبل از آن نیز 

۱۰۵ دلار کاهش قیمت را شاهد بودیم. 
وی افزود: البته فلزات دیگر علاوه بر طلا همچون نقره و 
پالادیوم هم با کاهش قیمت همراه بوده است و اما چون طلا 
اهمیت بیشتری دارد کاهش قیمت آن با ورود به کانال ۱۶۰۰ 

دلار قابل توجه بوده است. 
باید  اتحادیه طلا و جواهر تهران اظهارداشت:  نایب رییس 
توجه داشت که نرخ ارز نیز به جز روز شنبه سیر نزولی داشت 
و با سفر رییس جمهور دو کشور روسیه و ترکیه به کشور 

ارزش ریال افزایش و نرخ دلار کاهش یافت. 
وی ادامه داد: در کنار کاهش بهای انس جهانی طلا و کاهش 
نرخ ارز ما به ایام ماه محرم نزدیک میشویم و تقاضا برای 
خرید سکه و طلا کاهش می یابد و این عامل منجر به کاهش 
حباب قیمت سکه شد این در حالی بود که حباب سکه در 

هفته های گذشته رکورد قیمتی را ثبت کرد. 

نگاه روز
کجای دنیا اینگونه است ؛

افشاگر سیسمونی قالیباف
 به  2 سال حبس محکوم شد!

فعال رسانه ای تصویر حکم پرونده اتهامی خود بابت افشای 
سفر خانواده قالیباف به ترکیه را منتشر کرد.

نوشت:  فعال رسانه ای  اشتری،  به گزارش خبرآنلاین، وحید 
در  فعالیت  هرگونه  از  ممنوعیت  و  تعزیری  حبس  سال   ۲
مکتوب،  های  رسانه  اجتماعی،  های  شبکه  مجازی،  فضای 
#سیسمونی  افشای خبر  بابت  یا هر چیز دیگر؛  سخنرانی و 
نوه آقای قالیباف و خیریه آقای حسین طائب و مطالب مرتبط 

با #هولدینگ_یاس و ... تمام

کیلویی 80 هزار تومان ؛
عنبرنسارا از گوشت مرغ گرانتر شد!

مدیر مزرعه پرورش الاغ در »نجم آباد« یکی از روستا های 
حاشیه تهران از افزایش چشمگیر قیمت پشگل الاغ در بازار 

نسبت به ماه گذشته خبر می دهد.
جوان ترین مزرعه دار پرورش الاغ که کارش را از ۱۵ سالگی 
با خرید٣ راس الاغ شروع کرده، اکنون ٧۰ راس الاغ نر و 
بازار می کند  از آن ها محصولات متنوعی راهی  ماده دارد و 
ماچه  یا  پشگل  عنبرنسارا،  آن ها  پرفروش ترین  از  یکی  که 

الاغ ماده است.
احمد رضا شهرکن، مزرعه دار ۱۹ ساله روستای »نجم آباد« 
با بیان اینکه شیر الاغ اکنون در بازار به کیلویی ۲۵۰ هزار 
تومان رسیده اضافه می کند: »به جز این فرآورده های دیگری 
از شیر الاغ به دست می آید مثل صابون، شامپو، لوازم آرایشی 
و بهداشتی متنوع که طی فرآیندی در آزمایشگاه های دارویی 

تولید می شود و در اختیار مصرف کنندگان قرار می گیرد.«
شهرکن، از خواص دارویی که باعث شده تا قیمت عنبرنسارا 
الاغ  »پشگل  می گوید:  و  می کند  کند صحبت  پیدا  افزایش 
ماده یا همان عنبرنسا یا عنبرنسارا یا انبرنسارا دارای خواص 
دارویی زیادی است که تولیدکننده و مشتریان زیادی به ویژه 

در ایران و آمریکا به خود جلب کرده است.
از جمله خواص درمانی عنبرنسارا عبارت اند از: ضدعفونی کننده، 
گوش  درمان  عفونی،  بیماری های  ضد  سرماخوردگی،  ضد 
درد، کمک به درمان زخم ها، درمان عفونت انواع زخم، درمان 
درمان  رَحِم،  عفونت  درمان  سرما،  از  ناشی  درد های  دندان 
قارچ رَحِم، درمان زخم های رَحِمی، درمان انواع بیماری های 
فیبرومی و نیز ضد خونریزی های غیر طبیعی رحم که مدفوع 

این حیوان را ارزشمند کرده است.
این خواص و نیز تولید کم باعث بالا رفتن قیمت عنبرنسارا 
در بازار شده است به طوری که اکنون قیمت عنبرنسارا اصل 

از کیلویی ٨۰ هزار تومان پایین تر نیست.«
الاغ  پشگل  مصرف  چگونگی  از  الاغ  پرورش  مزرعه  مدیر 
عنبر  از  استفاده  معمول  و می گوید: »حالت  صحبت می کند 

نسارا، سوزاندن و استشمام آن است.
البته  دارد؛  ویروسی  ضد  خواص  آن  سوختن  از  ناشی  دود 
و  نسارا  عنبر  جوشاندن  می شود  انجام  ندرت  به  که  روشی 
نوشیدن جوشانده است که برخی پزشکان عقیده دارند برای 

بیماری های روده و معده مفید است.
در این زمینه روش های دیگری هم وجود دارد مثلا با مخلوط 
تنباکو در قلیان یا به صورت سیگار و عود که مشتری های 
ایجاد  خودش  برای  بازاری  زمان  مرور  به  و  دارد  لاکچری 
الاغ  محصول  این  انقضای  تاریخ  درباره  او  است.«  کرده 
جای  در  و  نایلونی  کیسه  در  باید  را  »عنبرنسارا  می گوید: 
آن  دارویی  خاصیت های  تا  کرد  نگهداری  خنک  و  خشک 
کیفیت  نباشد  و شکسته  نسارایی که سالم  عنبر  حفظ شود. 
بیشتری دارد، بنابراین آن را باید به گونه ای نگهداری کنیم 

که تحت فشار نباشد و نشکند.«
و  زمینه هشداری هم می دهد  این  در  »احمدرضا شهرکن« 
می گوید: »متاسفانه دربازار، عنبرنسارا قلابی وجود دارد که، 
چون افراد عادی تجربه تشخیص بدل از اصل آن را ندارند 
ممکن است آن را خریداری و استفاده کنند. عنبرنسارا مرغوب 
دارای رنگ قهوه ای سوخته مایل به سیاه است و شکلی شبیه 
کلیه دارد. به جز این عنبر نسارا باکیفیت از الاغی به دست 
می آید که از علوفه های مناسب و طبیعت استفاده کرده باشد. 
الان در بازار عنبرنسارا بدلی وجود دارد که در اصل پشگل 

الاغ نر یا اسب و قاطر است و هیچ خاصیتی ندارند.«
قیمت هرکیلو گرم عنبرنسارا اصل در بازار که شامل حدودا 
۱۲۵ قطعه عنبرنسارا است به ٨۰ هزار تومان رسیده است. 
این افزایش قیمت درحالی است که ماه گذشته هر کیلوگرم 

عنبرنسارا حدود ۶۵ هزار تومان خرید و فروش می شد.

نائب رییس اول مجلس هم جاخالی داد ؛
ساخت سالانه یک میلیون مسکن

 پیشنهاد من به رییسی نبود
هیچ  مسکن  با  رابطه  در  گفت:  مجلس  اول  رییس  نائب 
جناب  به  بنده  جانب  از  انتخابات  زمان  در  مشاوره ای 

رئیس جمهور انجام نشده است.
علی نیکزاد در آیین مراسم صدور پروانه شهرک الهیه اردبیل، 
اساسی  و  بزرگ  بخش   ۱٣۶ اینکه  به  توجه  با  کرد:  اظهار 
کشور به شکل مستقیم و غیرمستقیم در ساخت مسکن دخیل 
کشور  اقتصادی  چرخه  حرکت  موجب  سازی  مسکن  است، 
بر  مبنی  به وعده دولت  اشاره  با  و تحول خواهد شد.نیکزاد 
ساخت یک میلیون مسکن در سال اشاره کرد: شائبه ای مبنی 
توسط  سال  در  مسکن  میلیون  یک  ساخت  وعده  اینکه  بر 
وجود  است  پیشنهاد شده  بنده  جانب  از  رئیسی  آقای  دولت 
دارد که بنده این موضوع را به صراحت تکذیب می کنم و در 
از جانب  انتخابات  با مسکن هیچ مشاوره ای در زمان  رابطه 

بنده به جناب رئیس جمهور انجام نشده است.
اقدامات اساسی و تحولی دولت سیزدهم گفت:  با بیان  وی 
اقدامات  رئیسی،  آقای  جانب  دولت  اخیر  ماهه  ده  طی  در 
بسیار مهم، بزرگ و اساسی در حوزه های مختلف اقتصادی، 
صنعتی، مسکن، سیاست داخلی و خارجی و دیگر بخش های 
و  شتاب  با  اقدامات  این  و  شده  انجام  کشور  خرد  و  کلان 

استواری بیشتری ادامه دار خواهد بود.
در  کرد:  تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  اول  رئیس  نایب 
رابطه با مبالغ اعطای وام مسکن انتقادات اساسی وجود دارد 
و مبلغ وام باید به شکلی تنظیم شود که ٨۰ الی ۹۰ درصد 

ساخت مسکن از طریق وام انجام شود.

دریچه

با  نشست  در  رییسی«  »ابراهیم  سید  آیت الله 
خانواده شهدا، ایثارگران و نخبگان استان مرکزی 
در سالن پیامبر اعظم )ص( استانداری مرکزی در 
وضع  به  و  نباشد  تحولی  نگاه  اگر  افزود:  اراک 

موجود قانع باشیم، تحولی ایجاد نمی شود.
اجتماعی،  اقتصادی،  شرایط  داد:  ادامه  وی 
نیازمند تحول  اکنون  فرهنگی جامعه  و  سیاسی 
با وضع مطلوب فاصله دارد  است، وضع موجود 

که باید فاصله بین این ۲ وضعیت را کم کرد.
بنده  برای  توفیقی  کرد:  عنوان  جمهور  رییس 
فرهیختگان،  جمع  در  که  است  همکاران  و 
استان  نخبگان  و  شهیدان  معظم  خانواده های 
مرکزی هستم، نکات بسیار خوبی مطرح شد که 

مورد توجه است.
آیت الله رییسی اظهار داشت: ارتباط با نخبگان، 
خانواده شهدا نباید بسنده به این نشست ها شود، 
و این نشست ها شکل نمادین دارد و این ارتباط 
باید برقرار باشد بین دولت و چهره هایی که آنها 

دغدغه مردم را دارند.
به  باید  نخبگان  اجتماعات  با  ارتباط  افزود:  وی 
عنوان یک غنیمت تلقی شود و این مهم همواره 

تاکید شده است.
و  خواهران  باید  کرد:  بیان  رییسی  آیت الله 
نظری  نقطه  که  وحوزه ها  دانشگاه ها  براداران، 
دارند بتوانند مطالب خود را به دولت منتقل کنند.

از  گیری  بهره  داشت:  اظهار  جمهور  رئیس 
این دوره  ایجاد تحول، ضرورت  برای  تجربیات 
و  اقتصادی   ، فرهنگی  اجتماعی،  شرایط  است، 
وضع  باید  است  تحول  نیازمند  جامعه  سیاسی 
موجود و مطلوب را خوب ببینیم و فاصله تفاوت 
وضع موجود و مطلوب را کاهش دهیم تا وضع 

موجود به سمت وضع مطلوب حرکت کند.
الزام  نگاه  نوع  این  داد:  ادامه  رییسی  الله  آیت 
دارد که نخست باید این نوع نگرش تحولی باشد 
دستگاه.هایی  و  دولت  در حوزه های مختلف  و 
که مسئولیت دارند تحولی باشد و چنانچه نگاه 
تحولی نباشد و به وضع موجود قانع شوند تحولی 
اتفاق نمی افتد بنابراین این نوع نگرش و رویکرد 
بسیار مهم است که باید در بخش های مختلف 

وجود داشته باشد.
در  تحول  و  نگاه  دوم  نکته  کرد:  تصریح  وی 
موارد  برخی  در  که  طوری  به  است  فرآیندها 
معیوب و گاهی دچار کندی جدی است و چنانچه 
در فرآیند تحول ایجاد نشود، هرچند انگیزه داشته 
باشیم شاهد هیچ تحولی نخواهیم بود، بنابراین 
ضرورت دارد این فرآیند تحول ایجاد شود و ساز 

و کار باید متناسب با تحول باشد.
آیت الله رییسی استان مرکزی را استانی صنعتی 
عنوان کرد و گفت: باید زیرساخت های موجود 

پذیرفتنی  صنایع  بودن  فعال  نیمه  شود،  فعال 
واحد  نیست  نیاز  شرایط  اصلاح  برای  و  نیست 
تولیدی  ساخته شود، بلکه باید زیرساخت موجود 

و یا تحول در نوع مدیریت ایجاد شود.
خصوصی  امر  در  کرد:  تاکید  رییسی  الله  آیت 
شد  انجام  کشور  در  نادرستی  اقدامات  سازی 
در  را  امور  انگیزه  و  تبحر  توانایی،  فاقد  افراد  و 
آسیب هایی  تولیدی  واحدهای  و  گرفتند  اختیار 
را متحمل شدند و عقبگرد صنایع را شاهدیم و 
تولید  خطوط  فعالیت  و   کاهش  کارگران  شمار 

یکی پس از دیگری متوقف شد.
سازی  خصوصی  طرح  اجرای  داد:  توضیح  وی 
اموال  تاراج  قیمت  به  نباید  اما  است  ضروری 
دولت صورت گیرد اکنون این وضعیت خصوصی 

سازی را متوقف کردیم .
طرح  اجرای  اصل  کرد:  بیان  جمهور  رییس 
خصوصی سازی اقدام بدی نیست و باید شرکت 
های نیمه تعطیل را به چرخه تولید بازگرداند و 

از نیروهای جهادی انتظار داریم در عرصه فعال 
کردن صنایع ورود کنند و باید واحدهای تولیدی 
غیر فعال، فعال شود و شعار سال محقق شود که 
و  کرد  اجرایی  استان  در  را  اقدام  این  توان  می 

دولت نیز این مهم را  پیگیری می کند. 
وی خاطرنشان کرد: دولت به لحاظ مباحث دینی 
ناسالم  ،روابط  ندهد  اجازه  است  موظف  ملی  و 
جایگزین روابط سالم شود و دولت مدعی است و 

باید این مهم را با سلامت پیش ببرد.
به  اساسی  قانون  داشت:  بیان  رییسی  آیت الله 
بنگاه  یک  ایجاد  برای  کند  می  اعلام  صراحت 
اقتصادی نباید محیط زیست متحمل ضرر شود 
و اجرای طرح جامع کاهش آلودگی هوای اراک 
یکی از طرح های مهم ضروری و  اولویت دار 
دولت است و باید مورد پیگیری جدی قرار گیرد.

جهاد  احیای  دنبال  به  دولت  کرد:  عنوان  وی 
سازندگی بود و پس از بررسی این نتیجه حاصل 
برای  سازوکاری  کار،  وسعت  دلیل  به  که  شد 
گیرد،  صورت  هماهنگی  و  هدایت  همکاری، 
شورای عالی جهاد سازندگی شکل گرفت و روز 
گذشته اولین نشست  شورا در این راستا برگزار 
گروه های  کار  هماهنگی  برای  لازم  اقدامات  و 

جهادی در کشور دنبال می شود.
رییس جمهور گفت: در این سفر قرار نیست که 
بلکه  شود  دیده  استان  مشکلات  و  نیازها  همه 

اولویت بندی شده است.
دیدار با مردم اراک در مجموعه ورزشی شهدای 
پنجم مرداد این شهر،  شرکت در نشست شورای 
از  خبری  کنفرانس  در  حضور  و  استان  اداری 
دیگر برنامه های رئیس جمهور در سفر به استان 

مرکزی است.

رئیس پلیس فتا استان خوزستان از دستگیری کلاهبرداری که در 
شبکه های اجتماعی با اجاره کارت های بانکی شهروندان دست به 

اقدامات مجرمانه می زد خبر داد.
سرهنگ کارآگاه علی حسینی، با بیان اینکه اجاره دادن کارت بانکی 
یعنی معاونت در انجام جرم است، گفت: با وصول پرونده هایی در 
با سرنخ های  قمار  و  زمینه کلاهبرداری و سایت های شرط بندی 

یکسان موضوع بطور جد در دستور کار این پلیس قرار گرفت.
وی افزود: با بررسی های بعمل آمده محرز گردید که افراد مختلفی 

در قبال دریافت مبالغی اندک کارت بانکی خود را اجاره داده اند.
فتا خوزستان  پلیس  افسران سایبری  داد:  ادامه  سرهنگ حسینی 
اجاره کننده  و اطلاعاتی، موفق شدند  اقدامات تخصصی  از  پس 
کارت های بانکی را شناسایی و پس از هماهنگی با مراجع قضایی 

دستگیر و به پلیس فتا منتقل کنند.
تحقیقات،  آغاز  از  پس  گفت:  خوزستان  استان  فتا  پلیس  رئیس 
متهم که در ابتدا منکر داشتن  هرگونه فعالیت مجرمانه شد، پس 
از مواجهه با مستندات و ادله های دیجیتالی جمع آوری شده از وی، 

راهی جز بیان حقیقت نداشت و سرانجام لب به اعتراف گشود.
شبکه های  در  کرد:  اظهار  خود  مجرمانه  شیوه  بیان  در  متهم 
و  ناآگاه  افراد  بانکی  کارت های  مختلف  ترفند های  با  اجتماعی 
نیازمند را اجاره می کردم و با استفاده از همان کارت های اجاره ای 

از شهروندان کلاهبرداری می کردم.
این مقام مسئول ادامه داد: افراد سودجو و کلاهبردار با سوء استفاده 
از ناآگاهی و ساده انگاری برخی از افراد از در دوستی و دلسوزی 
وارد شده و با به دست آوردن حساب و کارت بانکی، آنان را در 

جرم ارتکابی خود شریک می کنند.
داد:  هشدار  هموطنان  به  خصوص  این  در  حسینی  سرهنگ 
بانکی  کارت های  و  حساب ها  تراکنش های  تمامی  مسئولیت 
دادن  اجاره  و  بود  خواهد  حساب  مالکین  عهده  بر  شهروندان 

کارت های بانکی نیز معاونت در انجام جرم است.
پلیس  سایت  اینکه  بیان  با  خوزستان  استان  فتا  پلیس  رئیس 
با  ارتباطی  پل  عنوان  به   )www.cyberpolice.ir( فتا 
گونه  هر  مشاهده  در صورت  شهروندان  گفت:  است،  هموطنان 

موارد خلاف قانون در فضای مجازی می توانند از طریق تماس 
با مرکز فوریت های سایبری پلیس فتا به شماره ۰۹۶٣٨۰ تماس 
گرفته و از مشاوره و راهنمایی تخصصی کارشناسان این پلیس 

بهره مند گردند.

و  تولیدی  واحد  سه  از  بازدید  جریان  در  امین  فاطمی  رضا  سید 
در  کرد:  اظهار  ساوه  شهرستان  کاوه  صنعتی  شهرک  در  صنعتی 
جریان این بازدیدها مشکلات صنایع از نزدیک بررسی و جلساتی 
برای حل مشکلات آنها تشکیل و برای برون رفت از موانع پیش 

رو تصمیم گیری می شود.
اینکه برخی مشکلاتی که توسط مدیران صنایع  با اشاره به  وی 
مطرح می شود از قبل پیش بینی و احصا شده است، اظهار کرد: 
برخی مسائل برای اولین بار گفته می شود که به ما برای اتخاذ 

تدابیر لازم برای برون رفت از مشکلات کمک می کند.
وی با بیان اینکه در شهرستان ها بیشتر از آنکه مشکل اشتغال 
داشته باشیم با مشکل کمبود مسکن مواجه هستیم، اظهار کرد: 
بر این اساس در تعاملی که شرکت شهرک های صنعتی با وزارت 
راه و شهرسازی برقرار کرده مقرر شده است که از طریق واگذاری 
زمین رایگان و اعطای تسهیلات به صنعتگران زمینه تولید مسکن 

مورد نیاز نیروی کار شاغل در صنایع فراهم شود تا مشکل کمبود 
مسکن در جامعه کارگری مرتفع شود.

وزیر صمت در ادامه گفت: ساوه به دلیل مزیت صنعتی و گستردگی 
صنایع، فرصت مناسبی برای توسعه متوازن دارد و باید بر کارهای 

دانش بنیان و کیفی سازی متمرکز شود.
وی با اشاره به قدمت بالا و ظرفیت های متعدد واحدهای صنعتی 
بزرگترین شهرصنعتی  به عنوان  کاوه  تولیدی در شهر صنعتی  و 
های  طرح  اجرای  دولت،  سیاست  گفت:  ساوه  در  مستقر  کشور 
دارای  و  پرظرفیت  واحدهای  این  در  کمتر  هزینه  با  ای  توسعه 

قدمت بالاست.
قرعه  مسئله  زمانی  که چه  پرسش  این  به  پاسخ  در  وزیر صمت 
کشی خودرو در کشور به پایان خواهد رسید، گفت: خروج خودرو از 
قرعه کشی تابع عرضه و تقاضا و سازوکار بازار است و پایان قرعه 

کشی به تدریج اتفاق خواهد افتاد.

خودرو  دو  جز  به  سایپا  سازی  خودرو  شرکت  در  کرد:  بیان  وی 
تمامی خودروهای تولیدی از فرآیند قرعه کشی خارج شده اند.

فاطمی امین با اشاره به آمار بالای تولید خودرو در کشور گفت: 
آمار تولید خودروهای ناقص در کشور به صفر رسیده است و هر 
خودرویی که وارد خط تولید می شود بطور کامل تولید و از خط 
تولید خارج می شود. وی تصریح کرد: در آبان و آذر ماه سال گذشته 
۱٧۰ هزار خودروی ناقص در کشور تولید شده بود که امسال به ۲۰ 
هزار دستگاه خودرو کاهش یافت و به مرور زمان به صفر خواهد 

رسید و روند خودرو بسیار مطلوب است.
وزیر صمت در جریان سفر رئیس جمهور و هیات دولت به استان 
ادای  و  ازگلباران  پس  ساوه  شهرستان  به  ورود  بدو  در  مرکزی 
احترام به مقام شامخ شهدای این شهرستان به زور در یک نقطه 
حاشیه نشین شهر ساوه از سه واحد تولیدی کاوه فلوت لاستیک 

پارس و زرین رویا بازدید کرد.

به  خارج  از  انتقال  تقاضای  گفت:  داخل  دانشجویان  امور  معاون 
داخل کشور در حوزه وزارت علوم به شدت پایین آمده است. حدود 
٨ سال پیش سالی ۶۰۰ تا هزار نفر درخواست داشتیم، اما حالا فکر 

نمی کنم جمعا به ۱۰۰ نفر هم برسد.
درمورد  داخل  دانشجویان  امور  معاون  ارژنگ«،  »اردوان 
شاخص های پذیرش و انتقال دانشجویان ایرانی که خارج از کشور 
درس خوانده اند و می خواهند برای ادامه تحصیل به ایران برگردند، 
گفت: دانشجو باید اعلام کند که در چه دانشگاهی داخل کشور 
که  کنیم  بررسی  باید  ما  همچنین  است  تحصیل  ادامه  متقاضی 
دانشجو خارج از کشور در چه دانشگاهی درس خوانده است و این 
دانشگاه ها حتما باید مورد تایید وزارت علوم کشورمان باشد. بعد 
از آن، از نظر رتبه بندی، دانشجویانی که به کشور برمی گردند را 
براساس رتبه دانشگاهی که در خارج تحصیل کرده اند، برای ادامه 

تحصیل به یکی از دانشگاه های داخلی معرفی می کنیم. 
دانشجویان  علمی  صلاحیت  ارزیابی  آزمون  درمورد  ارژنگ 
انتقالی که قرار است دی ماه برگزار شود، توضیح داد: این آزمون 
و  برای رشته های پزشکی، داروسازی و دندانپزشکی است  صرفا 

دانشجوهای انتقالی از سایر رشته ها چنین آزمونی ندارند. 
او در مورد اینکه آیا بازه زمان خاصی برای درخواست ادامه تحصیل 

در کشور وجود دارد که دانشجویان ملزم باشند در آن فرصت ثبت 
درخواست کنند، اینطور خاطرنشان کرد: خیر. زمان خاصی مطرح 
سامانه  در  می توانند  خواستند  که  زمانی  هر  دانشجویان  و  نیست 
البته  را ثبت کنند  امور دانشجویان )سجاد( درخواست خود  جامع 
معمولش اینطور است که یک یا دو ماه قبل از شروع ترم جدید 
دانشگاه های ایران درخواستشان را اعلام می کنند، ولی این امکان 
هم وجود دارد که در طول سال نیز چنین اقدامی را انجام بدهد. 

معاون امور دانشجویان داخل افزود: ما نزدیک به آغاز ترم دانشگاه 
ها، جلسه ای در شورای انتقال تشکیل می دهیم و درخواست هایی 

که مشکلی ندارند را به دانشگاه های داخل معرفی می کنیم. 
طول  چقدر  معمول  طور  به  انتقالی  روند  اینکه  مورد  در  ارژنگ 
در  داخل کشور  به  از خارج  انتقال  تقاضای  اظهار کرد:  می کشد، 
حوزه وزارت علوم به شدت پایین آمده است. حدود ٨ سال پیش 
اما حالا فکر نمی کنم  نفر درخواست داشتیم،  تا هزار  سالی ۶۰۰ 
جمعا به ۱۰۰ نفر هم برسد. او تصریح کرد: داخل کشور زمینه درس 
خواندن هست و همه رشته هایی که دانشجویان برای تحصیل در 
دارد  وجود  هم  ایران  داخل  می رود  کشور  از  خارج  به  رشته  آن 
پذیرش  آزمون،  بدون  از جمله  به شکل های مختلف  و می توانند 
براساس معدل، فراگیرهای پیام نور و دانشگاه آزاد اسلامی و… 

از صندلی ها در رشته های  در کشور تحصیل کنند و اصلا خیلی 
مختلف خالی می ماند.  ارژنگ با تاکید به اینکه دانشجویانی که 
و  ارشد  کارشناسی  مقاطع  در  بیشتر  می روند  کشور  از  خارج  به 
دکتری هستند یادآوری کرد: تعداد دانشجویانی که به کشور برمی 
گردند خیلی کم است. او در مورد این پرسش که آیا گرانی ها و 
تغییرات نرخ ارز کمکی به برگشت دانشجوها کرده است یا خیر 
عنوان کرد: گرانی ها و تغییرات نرخ ارز هم موجب نشد که آمار 
بازگشت دانشجویان بالا برود. البته شعبه انتقال ما آماده بررسی 
مدارک دانشجویان است. بیشتر کسانی که برای تحصیل به خارج 
داروسازی  و  دندانپزشکی  پزشکی،  رشته های  دانشجوی  می روند 
هستند و ما داخل کشور برای رشته های علوم انسانی، کشاورزی 

و… ظرفیت زیاد داریم و صندلی ها پر نمی شود. 
امور  سازمان  تلاش های  مورد  در  داخل  دانشجویان  امور  معاون 
دانشجویان برای ایجاد انگیزه بازگشت در دانشجویان ایرانی خارج 
از کشور گفت: همکاران ما رایزنی های علمی با کشورهای مختلف 
دارند و طرح هایی هم برای جذب دانشجوی خارجی دارند و هم 
تا  دارد  وجود  ایرانی  دانشجویان  در  بازگشت  انگیزه  ایجاد  برای 
آن ها را علاقه مند به برگشت به کشور کنند که معاونت امور بین 

الملل سازمان امور دانشجویان اقداماتش را دنبال می کند.

رییس جمهور : 

کشور نیازمند تحول اساسی است

رئیس پلیس فتا خوزستان :

اجاره دادن کارت بانکی معاونت در جرم است

وزیر صمت: 

پایان قرعه کشی به تدریج اتفاق خواهد افتاد 

معاون امور دانشجویان :

تعداد دانشجویان متقاضی بازگشت به ۱۰۰ نفر هم نمی رسد!


